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عضو هیأت مدیره انجمن انبوه سازان استان تهران تأکید کرد: بهبود وضعیت اقتصادی منوط به 
تولید داخلی است.

هادی نظرپور، در گفت وگو با ایسنا، با اشاره به مذاکرات هسته ای ایران و 1+5 و تأکید رهبر معظم انقلاب 
بر ضرورت توجه به توان داخلی، افزود: نتیجه مذاکرات فقط می تواند در مقطعی اثر روانی در بازار ایجاد کند که 

قطعاً این اثر قابل ملاحظه نخواهد بود.
وی در بخش دیگری از این گفت وگو به افزایش قیمت اجاره بها اشــاره کرد و گفت: قیمت اجاره بها به طور 
ســالانه با افزایش روبه رو می شود که این میزان افزایش معمولاً به دست واسطه ها و دلال ها صورت می گیرد و 

توجیه اقتصادی ندارد.
نظرپور درباره شرایط فعلی بازار مسکن اظهار کرد: در حال حاضر شرایط به گونه ای است که میزان خرید 

و فروش بســیار کم اســت اما شاهد افزایش میزان اجاره بها هستیم. وی افزود: برای خروج از وضعیت فعلی اگر 
مبلغی که در بودجه 1394 برای بخش های عمرانی در نظر گرفته شده تخصیص یابد، می توان امید به افزایش 

میزان ساخت و سازها داشت که این امر خود در روند بازار مسکن تأثیرگذار خواهد بود.
عضو هیأت مدیره انجمن انبوه سازان استان تهران با بیان اینکه باید آمار صدور پروانه های ساختمانی در شهرها 
اعلام شود، تصریح کرد: اعلام این آمارها به صورت دقیق می تواند روی روند قیمت در این حوزه تأثیرگذار باشد.
نظرپور با بیان اینکه اگر عرضه مسکن افزایش یابد، شاهد کاهش یا ثبات قیمت در این بخش خواهیم بود، 

گفت: نوسانات قیمتی در بازار مسکن ارتباط مستقیمی با عرضه مسکن دارد.
وی خاطرنشــان کرد: برطبق روال با توجه به افزایش حقــوق کارمندان و کارگران و میزان تورم می توانیم 

انتظار افزایش قیمت مسکن را داشته باشیم.

دبیر اتحادیه تولیدکنندگان پوشاک از تعلل وزارت صنعت در صدور 
مجوز برای برگزاری نمایشگاه پوشاک ایرانی انتقاد کرد.

مهدی یکتا در گفت وگو با تسنیم افزود: با وجود اینکه دیگر زمان زیادی به 
برگزاری نمایشگاه تخصصی پوشاک ایران یعنی ویترین تولیدات صنایع پوشاک 
نمانده است، وزارت صنعت در تعللی نامشخص هنوز مجوز برگزاری این نمایشگاه 

را صادر نکرده است.
دبیر اتحادیه تولیدکنندگان و صادرکنندگان نساجی و پوشاک اظهار داشت: 
با وجود آمادگی تولیدکنندگان ایرانی برای برگزاری نمایشــگاه، واگذاری آن به 

ترک ها به معنی سپردن بازار مصرف به رقیب و نفوذ بیشتر در بازار ایران است.
یکتا با بیان اینکه اتاق بازرگانی استانبول نیز درخواست برگزاری این نمایشگاه 
را به وزارت صنعت ارسال کرده است، اظهار داشت: در بهمن ماه سال گذشته نیز 
اتاق بازرگانی استانبول همزمان با نمایشگاه پوشاک ایران، نمایشگاه پوشاک ترکیه 
را در ایران برگزار کرد و ما در کشور خودمان به صورت غریبانه ای حضور یافتیم.

یکتا یادآور شد: در صورت صدور مجوز، سومین نمایشگاه تخصصی پوشاک 
امسال به صورت بین المللی برگزار می شود و برای اولین بار از شرکت های خارجی 

برای شرکت در این نمایشگاه دعوت به عمل می آید.
گفتنی است که برگزاری نمایشگاه تخصصی پوشاک ایران توسط یک شرکت 
خارجی و همزمانی نمایشــگاه پوشــاک ایران و ترکیه در یک مکان باعث ایجاد 
نارضایتی هایی در میان تولید کنندگان صنایع نساجی و پوشاک شده است که به 

گفته آن ها، دو طرف شرایط برابری حتی در تبلیغات ندارند.

مدیرعامل شرکت مخابرات ایران گفت: متاسفانه هم اکنون به 
دلیل کاهش درآمد، توسعه تلفن ثابت تقریبا متوقف شده است و 

از این بابت از مردم عذر می خواهیم.
کاظم ابراهیمی در گفت وگو با خبرگزاری فارس درباره مشکلات موجود 
در بخش واگذاری تلفن ثابت در کشور، اظهار داشت: عمده مشکل مخابرات 

ایران در بخش تلفن ثابت درآمد پایین است.
مدیرعامل شــرکت مخابرات ایران گفت: متاسفانه هم اکنون به دلیل 
کاهش درآمد، توسعه تلفن ثابت تقریبا متوقف است و از این بابت از مردم 
و متقاضیان عذرخواه هســتم که در برخی مناطق قادر به ارائه سرویس 

تلفن ثابت نیستیم.
وی ادامــه داد: مخابرات به اجبار باید برنامه های توســعه ای را انجام 
دهد؛ اما توسعه لحظه ای نیست و باید از محل درآمد باشد. بنابر این در 
حالی که از نظر پروانه ای مکلف به توسعه هستیم اما مشکل اصلی تامین 

نقدینگی است.
ابراهیمی با بیان اینکه افزایش درآمد های شرکت مخابرات با افزایش 
هزینه های این شرکت همخوانی ندارد، توضیح داد: اگر هزینه ها کاهش یابد 
تعرفه موجود خوب است، اما شاهد افزایش شدید هزینه ها در بخش های 

آب، برق، گاز، مالیات حفاری و بخش های دیگر هستیم.
مدیرعامل شرکت مخابرات ایران تصریج کرد: تامین نقدینگی اشکال 

مختلف دارد و یکی از راه های تامین نقدینگی تغییر تعرفه است.
وی اظهار امیــدواری کرد: با تصویب تعرفه هــای جدید تلفن ثابت 
بتوانیم درآمد بهتری کســب کنیم و از محل درآمد ها توســعه در شبکه 
کابل، سیستم انتقال و تجهیزات سوئیچ را انجام دهیم که ضعف درآمدی 
باعث متوقف شدن توسعه نشود و در هیچ جا متقاضی را در صف دریافت 

تلفن ثابت نبینیم.

عضو انجمن تولیدکنندگان 
لــوازم خانگی گفت: مهمترین 
مشکل بخش تولید، سیاست های 
مالی و پولی دولت اســت که 
عمل  تولید  عنوان یک ضد  به 

می کند.
محمدرضا فریوری در گفت وگو 
با خبرگزاری فارس با اشاره به تاکید 
مقام معظم رهبری بر لزوم حمایت از 
تولید ملی، اظهار داشت: مهمترین 
مســئله ای که مانع رشد تولیدات 
داخل شده، سیاســت های مالی و 

پولی دولت است.وی با بیان اینکه 
تولید  تقویت کننده  این سیاست ها 
ملی نیســت، افزود: در حال حاضر 
رگه های اصلی سیاست های مالی و 
پولی دولت، ضد تولید است و نرخ 
سود بانکی مهمترین مشکل بخش 

تولید محسوب می شود.
در  کــرد:  تصریــح  فریــوری 
اقتصادهای دنیا، نرخ ســود سپرده 
بانکــی رابطه معکوس با تشــکیل 
سرمایه صنعتی و هدایت سرمایه ها 
به ســمت بخش تولید دارد، اما در 

ایران به جــای اینکه تولید، محور 
اقتصاد کشور باشد، بانک ها، محور 
اقتصاد شــده اند و اقتصادی بانک 

محور و فوق ربوی داریم.
فریوری با تاکید بر لزوم اصلاح 
سیاســت های پولی و مالی کشور 
در جهت حمایت از تولیدات ملی، 
گفت: نرخ سود تسهیلات بانکی باید 
کاهش یابد تا بخش تولید رشد کند.

وی با بیان اینکه سیستم بانکی 
به ســختی منابع مالــی خود را به 
سمت تولید حرکت می دهد، افزود: 

اگر اقتصاد کشــور تولیدمحور بود، 
سرمایه ها به ســمت تولید حرکت 
می کــرد ولی در حال حاضر بخش 
تولیــد با کمبود شــدید نقدینگی 
روبه رو اســت.به گفتــه این فعال 
اقتصــادی، بانک هــا در اعطــای 
تسهیلات تمایل بیشتری به سمت 
بخش خدمات و بازرگانی دارند و این 
بخش ها نیز به راحتی برای واردات 
کالاهای خارجی اقدام می کنند که 

به ضرر تولید داخل است.
عضــو انجمن لــوازم خانگی با 

تاکید بر لزوم اصلاح نرخ ارز متناسب 
با نرخ تورم، گفت: اگر این اقدام انجام 
نشود، نرخ ارز مشوقی برای واردات 
خواهد بود.فریوری افزود: در شرایط 
فعلی بخش تولید با تورم روبرو است، 
ولی واردات با ثبات نرخ ارز و ســود 

همراه است.
وی سیاست های مالیاتی دولت 
را بــه ضرر بخش تولید عنوان کرد 
و گفت: اگر این سیاســت ها اصلاح 
شود، شاهد رشــد تولیدات داخل 

خواهیم بود.

فریوری بــا بیان اینکه در حال 
حاضر یک سوم ظرفیت کارخانه های 
صنعت لوازم خانگی فعال اســت، 
گفت: این در حالی اســت که برای 
داشــتن تولید اقتصادی و با صرفه 
نباید کمتــر از 50 درصد ظرفیت 

کارخانه فعال باشد.
وی ادامــه داد: در حال حاضر 
حــدود 60 درصد از نیاز بازار لوازم 
خانگــی از طریق تولیــدات داخل 
تامین می شــود و بقیه نیاز بازار به 

واردات اختصاص دارد.

عمران  شرکت  مدیرعامل 
شهر جدید پرند گفت: در حال 
حاضر بیــش از 12 هزار واحد 
تکمیل شــده در شهر جدید 
پرند وجود دارند که معطل نصب 

کنتور آب، برق و گاز هستند.
گفت وگو  در  هاشم زهی  باران 
با ایسنا با بیان این مطلب تصریح 
کرد: هیچ زمان قطعی از ســوی 
وزارت نیــرو بــرای تامیــن این 

انشعابات اعلام نشده است.
وی افزود: با اینکه قانون تکلیف 
را مشــخص کرده اما وزارت نیرو 

هنوز به تکالیفش عمل نمی کند.
مدیرعامل شرکت عمران شهر 

جدید پرند ابراز امیدواری کرد که 
در صورت عمل کردن وزارت نیرو 

به وظایفش، پرونده مسکن مهر تا 
اوایل سال 1395 بسته شود.

هاشــم زهی همچنین با بیان 
اینکه ســاخت مسکن مهر توسط 

سازندگان صورت می گیرد، اظهار 
کرد: با افزایش ســقف تسهیلات 
بانکــی و کمک هــای دولت برای 
آماده سازی واحدها می توان گفت 
که از میزان آورده متقاضیان کاسته 

شده است.
بنابراین گزارش: شــهر جدید 
پرند در 30 کیلومتری تهران، حد 
فاصل شــهر رباط کریم و فرودگاه 
بین المللــی امام خمینی)ره( واقع 

شده است.
مســاحت نهایی شــهر پرند 
25 هزار هکتــار در قالب 15 فاز 
ناحیه  مسکونی، شهرک صنعتی، 
نمایشگاهی، پارک جنگلی و شش 

منطقه تفریحی اســت که معادل 
یک سوم شهر تهران در نظر گرفته 

شده است.
فازهای صفر، یک، دو و ســه 
شــهر پرند شخصی ساز هستند و 
پیش از ساخت واحدهای مسکن 
مهر در این شــهر ساخته شده اند 
اما فاز چهار، پنج و شش از جمله 
اراضی مســکن مهر این شــهر به 
شــمار می روند که از سال 1386 
فعالیت ســاخت و سازشــان آغاز 

شده است.
همچنین حدود 16 هزار واحد 
مســکن مهر در این شهر توسط 

تعاونی ها ساخته شده است.

عربی  رســانه های  برخــی 
منطقه طی روزهای اخیر سیاست 
ایران هراسی را به هندوانه تولید 

کشورمان رسانده اند.
بــه گــزارش تســنیم، برخــی 
رسانه های عربی منطقه طی روزهای 
اخیر سیاست ایران هراسی را به هندوانه 
تولید کشورمان رسانده اند و با انتشار 
اخباری جهت دار، درصدد ضربه زدن 

به مبادلات تجاری ایران برآمده اند.

این رسانه ها از وجود سوراخ هایی 
در هندوانه هــای صادراتــی ایران به 
کشورهای عربی جنوب خلیج فارس 
خبــر داده و مدعی شــده اند ممکن 
است از طریق این سوراخ ها به داخل 

هندوانه ها سم تزریق شده باشد.
مراجــع رســمی عربــی تزریق 
احتمالی سم به هندوانه های ایرانی را 
رد کرده اند اما گفته شده است برخی 
کشــورهای عربی در واکنش به این 

اخبار تصمیم گرفته اند مقادیر زیادی 
از هندوانه های صادراتی ایران را پس 

بفرستند.
بر اســاس گزارش القدس العربی 
چاپ لنــدن، وزارت محیط زیســت 
امــارات اعــلام کــرده اســت طبق 
گزارش های مربوط به هندوانه وارداتی، 
علائمی از فعالیت حشره میوه )نوعی 
سم صیفی جات( در هندوانه ها مشاهده 
شده است که دوره زندگی خود را بر 

روی میوه تمام کرده اند و اثری از این 
حشره در داخل هندوانه نیست.

شــورای عالی قطر هــم بعد از 
دریافت شکایت هایی درباره مقادیری 
هندوانــه ایرانی کــه در آنها ماده 
شیمیایی تزریق شــده است اعلام 
کرد وزارت شهرداری، محموله های 
هندوانــه ایرانی را پس فرســتاده و 
نمونه ای از آن را به آزمایشگاه ارسال 
کرده که نتایج اولیه ثابت کرده است 

این هندوانه ها از نظر ظاهری سالم 
هستند و بقیه نتایج تا چند روز آینده 
اعلام می شود. بر اساس این گزارش 
در کویــت نیز مامــوران گمرکی از 
تخلیه بــار هندوانه هــای ایرانی به 
دلیل وجــود ســوراخ های عجیب 
در آنها جلوگیــری کرده اند.ضاحی 
خلفان تمیم، معاون پلیس دبی نیز 
در صفحه تویتر خود با بیان مطالب 
میوه های  درباره خطــرات  ادعایی، 

وارداتی از ایران هشدار داده است.
بر اســاس این گزارش، ماجرای 
هندوانه هــای ایرانی در شــبکه های 
اجتماعی به صحنه دعوای دو طیفی 
تبدیل شده است که یک گروه حامی 
ایرانی هســتند و  تحریم کالاهــای 
گروه دیگر معتقد اســت که سیاست 
ایران هراســی از حد و مرز خود خارج 
شــده و به یک امــر مضحک تبدیل 

شده است.

وزیر کار با ابلاغ بخشنامه ای 
این  مجموعه هــای  زیــر  به 
وزارتخانه، خواستار جمع آوری 
کالاهای  خرید  لیســت های 

خارجی شد.
به گزارش مهر، با ابلاغ بخشنامه 
از ســوی وزیر تعــاون، کار و رفاه 
اجتماعــی به کلیه ســازمان ها و 

صندوق های تابعه این وزارتخانه بر 
جهت گیری تهیه و خرید اقلام مورد 

نیاز از تولیدات داخل تأکید شد.
پیرو دیــدار صمیمی کارگران 
و مدیــران وزارت تعــاون، کار و 
رفــاه با رهبــر معظــم انقلاب و 
تأکیدات معظم له مبنی بر مصارف 
دســتگاه های دولتــی از تولیدات 

داخلی، علی ربیعــی وزیر تعاون 
کار و رفاه با ابلاغ بخشــنامه ای به 
کلیــه ســازمان ها و صندوق های 
تابعه، جهت گیــری تهیه و خرید 
اقلام مورد نیاز از تولیدات داخلی 

را تعیین کرد.
به  بخشــنامه  کامــل  متــن 
این شــرح اســت: »حســب الامر 

مقام معظم رهبری)مدظله العالی(، 
در دیدار صمیمی کارگران و مدیران 
وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی 
در مورخ 9 اردیبهشت 1394 مبنی 
بر الزام دولت در جهت گیری تهیه 
و خرید اقلام مورد نیاز از تولیدات 
داخل، بدین وسیله موارد زیر ابلاغ 

می گردد.

و  ســازمان ها  رؤســای   -1
صندوق های تابعه موظفند کمیته ای 
به منظور بررسی خریدهای خارجی 
تشکیل تا ضمن بررسی ضرورت و 
عدم وجود تکنولوژی کالای مشابه 
داخلــی، امکان جایگزینی و امکان 

ساخت داخل را بررسی نمایند.
2- کمیتــه مذکــور لیســت 

خریدهای خارجی در مجموعه های 
تابعه را جمع آوری و تصمیم مناسب 

را اتخاذ خواهند نمود.
3- ضروری است ظرف دو ماه 
نتایج اقدامات به عمل آمده گزارش 
شــود و نظارت بر حســن اجرای 
بخشنامه بر عهده رؤسای سازمان ها 

و صندوق ها می باشد.«
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب کشور تاکید کرد: در تابستان امسال 

تهران، قطع آب نخواهیم داشت اما مدیریت فشار اجرا خواهد شد.
حمیدرضا جانباز در گفت وگو با فارس در پاسخ به این سؤال که آیا افت فشار 
آب در تهران اجرا خواهد شــد، گفت: مدیریت بر فشار آب تهران قطعا در تهران 

اجرا خواهد شد اما قطعی آب نخواهیم داشت.
وی در پاســخ به این سؤال که آیا اخذ مجوز قانونی برای قطع آب مشترکان 
پرمصرف به فصل تابســتان خواهد رسید، اظهار داشت: از مراحل تصویب آن در 

دولت خبر ندارم اما می توانید جزئیات آن را از وزیر نیرو بپرسید.
جانباز در خصوص مدیریت بر فشار آب ادامه داد: آنچه مسلم است این است 
که وضعیت منابع آبی رضایت بخش نیست، بنابراین برای شهر تهران مدیریت بر 
فشار آب و مدیریت بر زون های فشار آب را خواهیم داشت.مدیر عامل شرکت آب و 
فاضلاب کشور تصریح کرد: یکی از راهکارهای مدیریت مصرف آب در دنیا مدیریت 
بر شــبکه های هوشمند آب است.جانباز ادامه داد: وقتی فشار آب بالا است باعث 
نشت و هدر رفت آب می شود علاوه بر آن میزان مصرف مشترکان را هم افزایش 
می دهد که باید مدیریت شود.وی در پاسخ به این سؤال که تغییرات مدیران ارشد 
در وزارت نیرو آغاز شده آیا این تغییرات در حوزه مدیران آبفا نیز رخ خواهد داد و 
آیا احتمال تغییر مدیران آبفای شهرها وجود دارد، گفت: برنامه ای برای جابجایی 
مدیران آبفای شــهری و روستایی نداریم.جانباز ادامه داد: سال گذشته جابجایی 

مدیران آبفا را تمام کردیم و فعلا برنامه ای در این خصوص نداریم.
از ابتدای سال جاری تغییر مدیران ارشد در وزارت نیرو آغاز شده و حتی گفته 
می شود این تغییرات به پایین ترین سطوح و مقامات مسئول و روابط عمومی نیز 
کشــیده شده است.در همین حال مدیر عامل آب منطقه ای تهران با اعلام اینکه 
امســال دو هزار حلقه چاه غیرمجاز در تهران پر می شود، گفت: هم اکنون میزان 
فرونشست در دشت های استان تهران بین 16 تا 36 سانتیمتر در سال و کسری 
آبخوان نیز در دشت ورامین دو متر و در دشت هومند- آبسرد که دشت کوچکتری 

است، در حدود پنج متر است.
به گزارش مهر خسرو ارتقایی اظهار داشت: با اجرای طرح احیا و تعادل بخشی 
آب های زیرزمینی در ســال 94، حدود دو هزار حلقه چاه غیرمجاز پر و مسلوب 
المنفعه خواهد شــد. ارتقایی با بیان اینکه طرح احیا و تعادل بخشــی آب های 
زیرزمینی برای استان تهران و آب منطقه ای از اهمیت بالایی برخوردار است تصریح 
کرد: قرار اســت افزون بر بستن چاه های غیرمجاز، 30 گروه گشت و بازرسی در 
سطح استان فعال شود و یکهزار دستگاه کنتور هوشمند نیز در چاه های مجاز و 

در مناطقی که بیشتر از حد مجاز برداشت آب دارند، نصب شود.
وی با بیان اینکه جایگزینی پســاب با چاه های کشــاورزی نیز در دستور کار 
قرار دارد گفت: تلاش می شود چاه های کشاورزی در مناطقی که امکان آن وجود 
داشته باشد، با پساب های موجود جایگزین شود ضمن آنکه برنامه ریزی شده حدود 
40میلیون متر مکعب جهت تغذیه مصنوعی دشت ورامین از محل پساب تامین شود.

ارتقایی یادآور شــد: تمام دشت های استان تهران با مشکلات کسری آبخوان 
و فرونشست مواجه هستند اما در طرح احیا و تعادل بخشی منابع آب زیرزمینی 
قرار اســت بر روی دشت های ورامین، پاکدشــت، تهران، کرج و هومند- آبسرد 
برنامه ریزی بیشتری صورت گیرد چرا که این 3 دشت در مقایسه با سایر دشت ها 
از مشکلات کم آبی بیشتری رنج می برند.مدیر عامل آب منطقه ای تهران با بیان 
اینکه در کشور ما قیمت آب بسیار ارزان است و به همین دلیل ذینفعان برای آن 
ارزش و احترامی قائل نیستند تاکید کرد: آب کالایی بسیار ارزان قیمت در کشور 
ما به شــمار می رود؛ به عنوان مثال، در قیمت تمام شده تولید یک نوع میوه، آب 
پایین ترین جایگاه را دارد اما نهاده های دیگر ارزش و اثرگذاری بسیار زیادی دارند 
و در واقع قیمت و تعرفه آب هیچ نقشی در تعیین قیمت تمام شده محصول ندارد.
ارتقایی ادامه داد: هم اکنون آب از ســامانه غربی تهران )ســدهای امیرکبیر 
و طالقان( به آبگیر بیلقان می رســد و از آنجا توسط چهار خط انتقال قدیمی به 
تصفیه خانه های کن و جلالیه منتقل می شود که با توجه به ساخت تونل جدید 
انتقال 30 کیلومتری آب از ســد تنظیمی امیرکبیر به تصفیه خانه ششم تهران، 
این تونل جایگزین خطوط قدیمی خواهد شــد.وی به وضعیت منابع آبی استان 
تهران نیز اشــاره و بیان داشت:  از ابتدای سال آبی جاری )مهر ماه 93( تاکنون، 
255 میلیمتر بارش در تهران ثبت شــده که این میزان در مقایسه سال گذشته 
وضعیت بهتری دارد اما در مقایســه با دوره بلند مدت کاهش نشان می دهد؛ در 
واقع اســتان تهران همچنان با وضعیت کم آبی روبرو است و خشکسالی دو سال 

گذشته از نظر ما در سال جاری نیز ادامه پیدا کرده است.

وزیر سابق جهاد کشاورزی با انتقاد از برخی اظهارات بر ضد 
خودکفایی کشاورزی گفت: بخش اعظم مشکلات کشاورزی ناشی 

از عملکرد مدیران دوران سازندگی و اصلاحات است.
صادق خلیلیان در گفت وگو با نسیم اظهار کرد: این که کشاورزی را 
به دلیل کمبود آب محدود کنیم، خیانت به کشــور، مردم و کشاورزان 

ایران است.
خلیلیان خاطرنشان کرد: هر حرکتی در جهت نفی تولید داخل خیانت 

و هر حرکتی در جهت حمایت از تولید داخل خدمت است.
وزیر سابق کشــاورزی با اشــاره به تاکید رهبران نظام اسلامی به 
حمایت از کشــاورزی بیان کرد: امام در دهه اول انقلاب تاکید داشتند 
که از کشاورزی و تولید داخلی حمایت شود، در قانون اساسی ما هم این 
مسئله مورد تاکید قرار گرفته است، بعد از امام )ره( مقام معظم رهبری 

هم همواره روی این موضوع تاکید داشتند.
خلیلیان افزود: حل مشــکلاتی که در بخش تولید و کشــاورزی به 
وجود بیاید راه حلی دارد و راه حل این نیســت که مســئولین از زیر بار 

مسئولیت، شانه خالی کنند.
وی با اشــاره به سخنان اخیر مقام معظم رهبری بیان کرد: نکته ای 
که مقام معظم رهبری در سخنرانی اخیرشان در خصوص مبارزه با فساد 
مطرح کردند در بحث تولید قابل استفاده است، چرا که وظیفه مسئولین 

این است که مشکلات مربوط به تولید را با همت برطرف کنند.
وزیر سابق جهاد کشاورزی با انتقاد از برخی از اظهارنظرهای برخی از 
مسئولین گفت: اینکه مسئولین فعلی شامل وزیر و مشاور وزیر و مشاور 
رئیس جمهور نقش روزنامه را داشته باشند، پس چه کسی باید مشکلات 

این کشور را برطرف کند؟
خلیلیان تصریح کرد: بخشــی از مشکلاتی که ما الان داریم، به این 
دلیل بوده اســت که افرادی که بیش از یک دهه در راس دستگاه های 
تولیدی بودند ضعیف عمل کردند، ما باید ببینیم، بالاترین آمار واردات 

ما مربوط به چه دورانی بود؟
وی ادامه داد: بیشــترین آمار واردات مربوط به دوران ســازندگی و 
دوره اول اصلاحــات بوده که دوران مدیریت عــده ای خاص بر وزارت 

جهاد کشاورزی بوده است.
وزیر سابق کشاورزی با انتقاد از افزایش واردات محصولات کشاورزی 
در سال گذشــته به نسیم گفت: در سال 93 بیشترین واردات گندم و 
ذرت و بســیاری از محصولات اساسی را داشتیم، علی رغم این که آقای 
رئیس جمهور در ســال 92 قول دادند که وضعیت کشاورزی بهتر شود، 

اما واقعیت چیز دیگری را نشان می دهد.
خلیلیان عنوان کرد: دولتمردان به جای توجه به تولید داخل همت 
خود را صرف واردات محصولات کشاورزی کردند، سال 93 هفت میلیون 
تن رکورد واردات در گندم داشــتیم، در حالی که نباید بیش از 2 تا دو 

و نیم میلیون تن واردات گندم داشته باشیم.
وی بــا بیان این مطلب که »برخی از افراد در بخش هایی از دولت و 
مقامات عالی آن توجهی به تولید داخل ندارند« گفت: در دورانی که ما 
در حال مذاکره با 1+5 هســتیم باید با تقویت تولید داخل دست بالاتر 

را در مذاکرات داشته باشیم. بنابراین واردات به کشور آسیب می زند.
وزیر ســابق جهاد کشاورزی با انتقاد از برخی از انتصاب ها در دولت 
بیان کرد: دولت افرادی را به کار گرفته که در ســابقه مدیریت طولانی 

سیزده ساله شان در بخش کشاورزی شکست خورده اند.
خلیلیان افزود: مقام معظم رهبری در سخنرانی اخیرشان بیشترین 
تاکید را روی حمایت از تولید داخلی داشتند و بیشتر هم به دولتمردان 
در این زمینه توصیه کردند. ایشان خواهان این بودند که کشور محتاج 

بیگانگان نباشد و به آنها وابستگی پیدا نکند.
وزیر سابق کشاورزی با اشاره به تاکید قانون اساسی بر حمایت از تولید 
ملی گفت: اصل سوم و 43 قانون اساسی تاکید زیادی بر حمایت از تولید 
داخلی در زمینه های مختلف صنعتی و کشاورزی دارد و تامین تولید غذا 
در داخل کشور از مهم ترین مواردی است که باید مورد توجه قرار بگیرد.
خلیلیان با اشــاره به تلاش های صورت گرفته در زمینه کشاورزی 
در دهه اخیر خاطرنشان کرد: در یک دهه گذشته کارهای خوبی انجام 
شده است به طوری که به طور متوسط ما 90 درصد از نیاز خودمان را 

از تولیدات داخلی تامین می کنیم.
وی افزود: دولت یازدهم اعلام کرده که در سال های 91 و 92 رشد 
اقتصادی منفی داشــتیم ولی در بخش کشاورزی اعلام کردند که رشد 
ما مثبت بود که این نشــان دهنده توانایی ما در تولید داخلی در بخش 

کشاورزی و صنایع وابسته به آن است.
وزیر ســابق کشاورزی ظرفیت های صادراتی کشاورزی کشور را بالا 
دانســت و تصریح کرد: مزیت های بسیار خوبی در صادرات محصولات 
کشــاورزی و صنایع غذایی داریم به شــکلی که در سال های 90 و 91 
علی رغم همه فشــارها به 6 میلیارد دلار صادرات محصولات کشاورزی 
و صنایع غذایی رســیدیم که این یک رکورد در تاریخ کشور محسوب 

می شود.
خلیلیان بر همین اساس گفت: بنابراین هم از بعد اقتصاد سیاسی و 
هم از بعد اقتصاد مقاومتی و هم از این نظر که کشــور ما به عنوان یک 
نظام اســلامی برخاسته از یک انقلاب باید الگو باشد، باید به کشاورزی 

اهمیت دهیم.
وی با اشاره به برکات جهاد سازندگی در دهه اول انقلاب گفت: در 
دهه اول انقلاب با تاسیس جهاد سازندگی کارهای بسیار بزرگی در تولید 
محصولات کشــاورزی و توسعه روســتاها انجام شد و بعد از این که در 
سال های دولت های سازندگی و اصلاحات خلایی در این زمینه به وجود 

آمد در دهه اخیر بار دیگر این روند تقویت شد.
وزیر سابق کشاورزی با اشاره به ملزومات حمایت از کشاورزی گفت: 
اگر قرار اســت به طور ویژه روی تولید داخل تاکید کنیم باید اقدامات 
ویژه در بخش زیرساخت های کشاورزی انجام دهیم، با توجه به این که 
ما یک کشــور خشک و نیمه خشک هستیم و آب هم برای ما موضوع 

بسیار حیاتی و حائز اهمیتی است.

مدیرعامــل مجمــع ملی 
نرخ  گفت:  خبره  کشــاورزان 
همان  گندم  تضمینــی  خرید 
1155تومان تصویبی دولت است.

علی خان محمدی در گفت  وگو 
با فــارس اظهار کرد: قیمت خرید 
تضمینــی گنــدم از کشــاورزان 
اســتان هایی که برداشت گندم در 
آنها آغاز شــده مطابق نرخ مصوب 

دولت یعنی 1155 تومان است.
وی افزود: به گفته گندمکاران 
با آغاز فصل برداشت گندم دولت 
در ابتدا و آن هم به مدت دو روز با 
نرخ 1150 تومان یعنی پنج تومان 
کمتر از نرخ مصوب اقدام به خرید 
گندم کرد، ولی بعد از دو روز قیمت 
اصلاح و گندم با نرخ 1155 تومان 

از کشاورزان خریداری شد.
ملــی  مجمــع  مدیرعامــل 

کشــاورزان خبره کشــور تصریح 
خرید  مابه التفاوت  همچنین  کرد: 
گنــدم در آن دو روز به حســاب 

کشاورزان واریز شده است.
بــه گزارش فــارس؛ دولت در 
مهرماه سال 93 نرخ خرید تضمینی 

گندم معمولــی را 1155 تومان و 
نرخ خریــد تضمینی گندم دوروم 
را 1188 تومان اعلام کرده بود که 

این نرخ در مصوبــه جدید که در 
تاریخ 94/1/26 )در فصل برداشت 
گندم( به وســیله روزنامه رسمی 
کشور منتشر شد با 5 تومان کاهش 
1150 تومــان گندم معمولی و 8 
تومان کاهش قیمت گندم دوروم 

1180 تومان اعلام شد.
نرخ  گــزارش:  این  براســاس 
انتقاد  خرید تضمینی گندم مورد 
گندمکاران و بسیاری از کارشناسان 
حوزه کشــاورزی است و این افراد 
برای خرید تضمینی  نرخ مناسب 
گندم را باتوجه به هزینه های تمام 
شــده حدود 1500 تومان عنوان 

می کنند.
در همین حــال علی قنبری؛ 
معاون وزیر جهاد کشاورزی گفت: از 
ابتدای فصل برداشت گندم در 15 
فروردین سال جاری تاکنون بیش 

از 400 هزار تن گندم از کشاورزان 
هشت استان کشور خریداری شده 

است.
به گزارش ایسنا، وی با اشاره به 
اینکه سال گذشته در همین مقطع 
زمانی 325 هزار تن گندم به قیمت 
تضمینی از کشــاورزان خریداری 
شده بود، افزود: مقدار خرید سال 
جاری 75 هزار تن نسبت به سال 

قبل رشد یافته است.
قنبــری با رد ایــن مطلب که 
افزایش میزان خرید سال جاری به 
دلیل برداشت زودهنگام گندم در 
برخی استان هاست، تشریح کرد: در 
سال گذشته تا این تاریخ 9 استان 
کشور وارد عملیات خرید تضمینی 
شــده بودند؛ این درحالی است که 
در سال جاری تاکنون هشت استان 

خرید را انجام می دهند.

12 هزار واحد مسکن مهر پرند در انتظار اقدامات وزیر نیرو

با اصلاح دولت

قیمت خرید تضمینی گندم همان 1155 تومان شد

شرکت آب و فاضلاب:
 مدیریت بر فشار آب تهران در تابستان اجرا خواهد شد 

اما قطعی نخواهیم داشت

با ابلاغ وزیر کلید خورد

ممنوعیت خرید کالای خارجی در وزارت کار

عضو انجمن لوازم خانگی:

سیاست های پولی و مالی دولت ضد تولید عمل می کند

عضو هیأت مدیره انجمن انبوه سازان استان تهران:

بهبود وضعیت اقتصادی منوط به تولید داخلی است

در اقدامی مضحک

ایران هراسی رسانه های عربی به هندوانه رسید

صادق خلیلیان:
عمده مشکلات کشاورزی نتیجه عملکرد 

مدیران سازندگی و اصلاحات است

مدیرعامل مخابرات ایران:
توسعه تلفن ثابت متوقف شد

دبیر اتحادیه تولیدکنندگان پوشاک مطرح کرد
تعلل وزارت صنعت در صدور مجوز 

برگزاری نمایشگاه پوشاک ایرانی

گمرک ایران تراز بازرگانی 
ایران را مثبت اعلام کرد.

به گــزارش مهر، بنابر گزارش 
گمرک واردات کالا به کشــورمان 
در فروردین ماه ســال جاری 23 

درصد کاهش یافته است.
واردات کشــورمان در مــدت 
یاد شــده به یک میلیارد و 971 
میلیون دلار رسید که این میزان 
واردات 23 و 8 صدم درصد کمتر 
از مدت مشابه سال قبل بوده است. 
همچنین در فروردین ماه امسال 
میزان صادرات غیرنفتی کشورمان 
به 2 میلیارد و 731 میلیون دلار 

رسید که در مقایسه با مدت مشابه 
پارسال 7 و 77 صدم درصد کاهش 

داشت.
تجارت  آمار  گزارش،  بنابراین 
می دهد  نشان  کشورمان  خارجی 
که در فروردین ماه امسال فعالان 
اقتصادی بــه میزان 760 میلیون 
دلار بیشــتر از واردات انواع کالا 
صادر کرده اند. اقلام عمده صادرات 
غیرنفتی در مدت یاد شده شامل 
پلی اتیلن، پروپان و قیر نفت بوده 
و عمده تریــن خریداران کالاهای 
صادراتی کشورمان هم به ترتیب 
چین، عراق، امارات متحده عربی، 

افغانستان و هند بوده اند.
عمده واردات کشــورمان هم 
به ترتیب به ذرت دامی با ســهم 
5 و 28 صــدم درصــدی از کل 
ارزش واردات، جو با 2 و 75 صدم 
درصد، برنج با 2 و 41 صدم درصد، 
ماشین ها و دستگاه های مکانیکی 
بــا 1 و 93 صــدم درصد و موز با 
1و65صدم درصد اختصاص دارد 
و عمده کشــورهای صادرکننده 
کالا بــه ایران هم در فروردین ماه 
امســال به ترتیب شــامل چین، 
امارات متحده عربی، کره جنوبی، 

ترکیه و هند بوده است.

گمرک :

تراز بازرگانی کشور مثبت شد
طبق گزارش مرکز آمار در 
ســال 92، 94 هزار و 640 نفر 
در معادن کشور به کار اشتغال 

داشتند.
به گزارش میزان، از این تعداد 
کارگر، معادن شن و ماسه، سنگ 
تزیینی و سنگ لاشه به ترتیب با 
یک هزار و 437، 859 و 771 معدن 

بیشترین تعداد را دارا بوده اند.
توزیع اســتانی معادن نشان 
می دهد که اســتان های کرمان، 
خراسان رضوی، اصفهان به ترتیب 
487، 479 و 412 معدن بیشترین 
تعداد معادن در حال بهره برداری 

را داشته اند.
ارزش کل تولیــدات معادن در 
حال بهره برداری کشــور در سال 
92 بالغ بر 126/738 میلیارد ریال 
بوده و در بین فعالیت های مختلف، 
معادن ســنگ آهن، سنگ مس و 
سنگ تزیینی به ترتیب با 73/759، 
19/038 و 7/928 میلیــارد ریال 
بالاترین ارزش تولیدات ســالانه را 

داشته اند.
در بین اســتان ها کرمان، یزد 
و آذربایجان شــرقی بــه ترتیب با 
42/335، 30/903 و 3/966 ریال 
بالاترین ارزش تولیدات سالانه را به 

خود اختصاص داده اند.
نتایج به دست آمده از آمارگیری 
نشان می دهد که مجموعا 94 هزار 
و 640 نفر در ســال 92 در معادن 
در حال بهره برداری کشــور به کار 

اشتغال داشته اند.
از این تعــداد 22 هزار و 808 
نفر کارگران ساده، 26 هزار و 258 
نفــر کارگران ماهر، 3 هزار و 904 
نفر تکنیسین ها، یک هزار و 146 
نفر مهندسان، 15 هزار و 579 نفر 
شاغلان امور حمل و نقل و بالاخره 
20 هزار و 946 نفر شــاغلان امور 

اداری و مالی بوده اند.

از واگذاری  مدیرعامل شرکت شــهرک های صنعتی تهران 
واحدهای کوچک و کارگاهی در این استان از هفته جاری خبر داد.
علی سلیمانی در گفت و گو با ایسنا، با بیان این که واگذاری واحدهای 
کارگاهی برای جمع آوری صنوف مزاحم زندگی مردم و محیط زیست انجام 
می شــود، گفت: درحال حاضر کار ساخت کارگاه ها در اطراف شهر آغاز 

شده که پیش فروش آن را در آینده نزدیک شروع می کنیم.
وی با اشــاره بــه مزیت های انتقــال واحدهای کارگاهــی به داخل 
شــهرک های صنعتی گفت: این موضوع ســبب می شود علاوه بر این که 
فضاهای شهری صورت زیباتری پیدا می کنند، به محیط زیست نیز کمتر 
آســیب برسد. مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی تهران ادامه داد: از 
سوی دیگر واحدهای تولیدی در شهرک ها با محدودیت فضا مواجه نیستند 
و می توانند کار خود را برای تولید به شــیوه راحت انجام دهند و درعین 

حال ترافیک شهری را تحت تأثیر قرار نمی دهند.
سلیمانی درباره مکان یابی ساخت کارگاه های مذکور گفت: سعی کردیم 
به گونه ای مکان یابی کنیم که این کارگاه ها به صورت پراکنده و در اطراف 
مختلف تهران مثل شمس آباد، نظیرآباد، دماوند و... ساخته شوند تا بتوانیم 

همه این کارگاه ها در نقطه   ای نزدیک به محل فعلی آنها جای دهیم.
به گفته وی اطلاعیه واگذاری واحدهای کوچک و کارگاه ها در داخل 

شهرک های صنعتی استان تهران منتشر خواهد شد.

مرکز آمار اعلام کرد

اشتغال زایی 94 هزار نفری در معادن

کارگاه های صنعتی در استان تهران 
واگذار می شود


